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Actualitat

El consistori dóna el vist-i-plau a la instal·lació d'un Viena a Can
Turuget i a les ordenances fiscals pel 2006

Dimecres 26 d'octubre de 2005
El ple de l'Ajuntament corresponent al mes d'octubre va aprovar, ahir al vespre,
l'adjudicació del servei de restauració que s'instal·larà a Can Turuguet a
Establiments Viena SA, per un període de 50 anys. Una qüestió que es va aprovar
amb els vots a favor de totes les formacions polítiques, excepte d'ICV-EUiA, que hi
va votar en contra. Tot i que Viena va ser l'única empresa que es va presentar al
concurs, "estem molt satisfets de com s'ha resolt el concurs perquè aquesta
empresa és exemplar en molts àmbits, sobretot, en la política d'empresa i de
personal. A més, també estem contents pel què suposarà pel lleure privat a
Castellar", va explicar l'alcaldessa, Montse Gatell. El regidor socialista, Pepe
Gonzàlez, va expressar la conformitat del PSC amb la resolució del concurs ja que,
va dir, "creiem que Viena és l'empresa que reuneix les millors condicions del
mercat per aquest tipus d'establiment. Alhora, també contribueix a potenciar
l'Espai Tolrà com a zona d'oci". En la mateixa línia es va manifestar el regidor
d'ERC, Jordi Permanyer, que va recalcar que, d'aquesta manera, "Castellar es
dotarà d'un servei de qualitat, donant un bon ús a un equipament que, a més,
es rehabilitarà". En contra es va posicionar, en canvi, el regidor d'ICV-EUiA,
Xavier Garcia, qui discrepava amb la compra de l'equipament l'any 2002 a canvi de
nou parcel·les valorades en 140 milions de pessetes. Garcia va preguntar a l'equip de
govern, per què no es va fer un conveni. "D'aquesta manera s'hagués pogut
treure molt més rendiment econòmic i social", va explicar el regidor ecologista.
Una afirmació que l'alcaldessa va respondre de forma contundent al·legant a què
"ara tindrem un servei pel conjunt del municipi i, a més, hem recuperat un
patrimoni que és de tot el poble". També ahir, es va fer l'aprovació inicial de la
modificació puntual per ajustos de zones verdes al Turuguet. Una modificació del
Pla General que manté la mateixa superfície de zona verda que hi havia prevista,
però que en reordena la seva distribució, per tal que a l'entorn de l'edifici s'hi pugui
fer un vial que doni accés als tres serveis que prestarà l'establiment: consum
d'entrepants, auto-viena i servei de càtering. Aquest punt es va aprovar amb el vist-i-
plau de totes les formacions polítiques i amb l'abstenció d'ICV-EUiA. Els mateixos
vots a favor i abstencions es van recollir en l'aprovació de les ordenances fiscals pel
2006. L'alcaldessa va destacar el fet que, aquesta vegada, les ordenances fiscals
siguin fruit del treball d'una comissió política que s'ha reunit al llarg de l'any.
"Valorem molt positivament els grups que han participat en aquesta comissió, i
el seu esforç cap al treball conjunt i cap el consens", va manifestar Montse
Gatell. El regidor d'Hisenda, Jordi Permanyer, va subratllar que aquestes ordenances
"compleixen amb els objectius del Pla d'Acció Municipal de millorar la gestió
dels tributs". Per la seva banda el regidor socialista, Jordi Carcolé, també va
valorar positivament el treball fet a la comissió i va destacar la idoneïtat que "els
ciutadans que ho fan bé en diferents àmbits es vegin recompensats, de manera
directa, amb bonificacions". Més discrepàncies va generar la modificació
pressupostària portada ahir al ple, i que va ser votada en contra per PSC i ICV-
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EUiA, i a favor, per l'equip de govern (CiU i ERC) i el PP. Tal com va explicar el
regidor d'Hisenda, Jordi Permanyer, és una modificació donada per un increment
dels ingressos de 691.000 euros, que es destinaran a augmentar diferents partides,
especialment de pesonal i de subministrament. Rosa Massot, regidora del PSC, va
destacar els increments d'algunes partides del pressupost ordinari i va preguntar
"com s'haurien afrontat aquests augments sense aquests ingressos
extraordinaris". El regidor d'Hisenda va respondre que "ja sabíem que tindríem
aquest ingrés, però no ho vam reflectir al pressupost perquè desconeixíem
quina seria la quantitat exacta i quan en podríem disposar". Per unanimitat es
va aprovar el conveni per a l'adhesió de l'Ajuntament a la xarxa de mediació social
pel lloguer d'habitatges i la creació d'una oficina local d'habitatge. "És una molt
bona iniciativa, que suposarà molta feina al consistori ja que no tenim gaire
punts de referència, i per això demanem tot l'ajut i suport d'Adigsa i la
Generalitat", va explicar la regidora de l'Àrea de Territori, Gemma Perich. El
regidor del PSC, Ignasi Giménez, va destacar que "no hi ha un parc d'habitatges
prou gran per satisfer les necessitats del municipi i per això hi estem a favor".
El regidor d'ERC, Jordi Permanyer, va apuntar també que "el buit legal que hi ha
en no existir, encara, una Llei d'Habitatge, no ens ho posarà fàcil". Finalment,
el regidor d'ICV –EUiA va proposar la redacció per planificar com s'haurà
d'organitzar i quin serà el desenvolupament d'aquesta oficina d'habitatge. Amb les
abstencions de PSC i ICV-EUiA i els vots a favor de CIU, ERC i PP es va aprovar
de forma provisional la modificació de normes del Pla General sobre l'ús
d'aparcament i d'altres. Aquesta modificació pretén regular reserves d'aparcament en
edificis nous d'habitatges donat l'increment del parc mòbil. També al ple es va
aprovar, amb els vots a favor de tots els grups menys el PP, una moció de suport a
l'Estatut, aprovat pel Parlament de Catalunya i en procés de discussió al Congrés
dels Diputats. Per unanimitat, també es va donar suport a una proposta presentada
pel PSC, de confeccionar un pla de previsió de places de llars d'infants a Castellar.
Aquest pla, d'una banda ha de determinar en quin període es cobriran les places de
llar d'infants públiques previstes per la Generalitat al municipi i, de l'altra, conèixer
les necessitats actuals i futures en funció de l'evolució de la població. Amb l'acord
de totes les formacions polítiques també es va aprovar una nova modificació del
quadre sancionador arrel d'uns canvis imposats pel mateix organisme competent,
que ha canviat la tipificació d'algunes faltes, passant-les de lleus a greus i d'altres, de
greus a molt greus. Finalment, el regidor d'ICV-EUiA va presentar una pregunta a
l'equip de govern sobre el funcionament de la concessió a UBAE per la gestió del
complex esportiu de Puigverd.
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